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Betreft: Windmolens Nespolder 
 
 

Aan de Gemeenteraad, 
 
Hierbij onderstreep ik dat de gekozen locatie voor het plaatsen van windmolens, bij de 
Nespolder, langs de Gouwzee of op de Markerdijk, een van de meest ongelukkige keuzes is 
die mogelijkerwijs gemaakt kunnen worden. Het plaatsen van de bestaande molens was in 
het verleden al een ondoordachte keuze. 
 
Beschermd gebied 
De Nespolder is in het kader van de ruilverkaveling Waterland aangewezen als beschermd 
reservaat en weidevogelgebied. Het gebied is in eigendom van een natuurbeschermings-
organisatie en verdient als zodanig te worden beheerd. De Gouwzee en het 
Markermeergebied hebben de status van wetland. Nederland heeft een internationale 
verplichting om de duizenden trekvogels in dit gebied te beschermen. 
 
Vogels 
De Nespolder fungeert als weidevogelbroedgebied. Soorten als wulp, kievit, goudplevier, 
diverse ganzen- en eendensoorten en diverse steltlopers maken gebruik van deze polder. Dit 
is uiterst slecht te verenigen met de aanwezigheid van windmolens. In de herfst- en 
winterperiode hebben de Gouwzee en het Markermeer een belangrijke functie als rui- en 
slaapplaats voor grote groepen vogels. Het is een van de belangrijkste, zoniet de 
belangrijkste rui- en rustplaats van het Markermeergebied. Enorme aantallen smienten, 
kuifeenden, tafeleenden, futen, zaagbekken en nonnetjes ruien en foerageren hier.  
 
Windmolens en vogels 
Juist de nachtelijke vliegbewegingen van deze soorten maken hen uiterst kwetsbaar. 
Aanvaringen met windmolens zijn niet uitgesloten. Daarnaast kosten de omtrekkende 
bewegingen die de vogels vanwege de windmolens zullen maken hen veel 
energieverlies, wat in kwetsbare (winter-)perioden een direct gevolg zal hebben op de 
conditie van de vogels, met alle gevolgen van dien wanneer zij deze reserves moeten 
aanspreken tijdens de trek. 
 
Samenvattend kan worden gesteld dat het plaatsen van windmolens op deze locaties totaal 
onaanvaardbaar is en van grote onnadenkendheid getuigt.  
Dit moet naar mijn mening zeker worden voorkomen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
A.L. Pieters 
Oud-beheerder Staatsbosbeheer 
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